
Strona 1 z 28 

 

Protokół nr 18/2025 

Z XVIII sesji Rady Powiatu Sokólskiego 

Z dnia 16 czerwca 2025 r. 

 

Obrady XVIII Sesji Rady Powiatu Sokólskiego odbyły się w dniu 16 czerwca 2025 r., na podstawie art. 15 ust. 

1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 107, 1907). Sesja 

odbyła się w Starostwie Powiatowym w Sokółce, ul. Marsz. J. Piłsudskiego 8 w sali numer 29. Sesję rozpoczęto 

o godz. 11:41. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński stwierdził, że w momencie rozpoczęcia sesji obecnych jest 19 

radnych oraz zaproszeni goście. 

Obrady protokołowała Emilia Kalicka-Sztukowska. 

Lista obecności - załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński otworzył XVIII Sesję Rady Powiatu Sokólskiego, a następnie 

powitał wszystkich obecnych.  

Obrady sesji były nagrywane i udostępnione do publicznej wiadomości pod linkiem: Sesja Rady w dniu 

poniedziałek, 16 czerwca 2025 - transmisja z obrad Rady | Rada Powiatu Sokólskiego na platformie eSesja.pl 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński poinformował, iż Zarząd Powiatu Sokólskiego w dniu 16 

czerwca 2025 r. złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji o punkt: 

7 a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi administracyjnej jednostek organizacyjnych 

Powiatu Sokólskiego.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad wnioskiem Zarządu Powiatu Sokólskiego 

z dnia 16 czerwca 2025 r. o rozszerzenie porządku obrad. 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, 

Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, 

Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (1) 

Mateusz Adaszczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 11:42:35 

 

Wniosek Zarządu Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku 

obrad. 

https://powiatsokolski.esesja.pl/transmisja/69763/sesjaaradyawadniuaponiedzia%C5%82eka16aczerwcaa2025.htm
https://powiatsokolski.esesja.pl/transmisja/69763/sesjaaradyawadniuaponiedzia%C5%82eka16aczerwcaa2025.htm
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ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, 

Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, 

Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (1) 

Mateusz Adaszczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 11:43:51 

 

Porządek obrad sesji Rady Powiatu Sokólskiego został zmieniony. 

Porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 17/2025 z XVII sesji Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 29 maja 2025 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie między sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Sokólskim a Powiatem Kolneńskim w sprawie przyjęcia przez Powiat Sokólski do 

realizacji zadania Powiatu Kolneńskiego polegającego na prowadzeniu ośrodka wsparcia – Domu 

dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

powiatu sokólskiego, których właścicielem jest Powiat Sokólski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy 

Sokółce. 

7 a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi administracyjnej jednostek 

organizacyjnych Powiatu Sokólskiego 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły II stopnia w Dąbrowie 

Białostockiej oraz włączenia do Zespołu Szkół im. gen. Nikodema Sulika w Dąbrowie Białostockiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sokólskiego na lata 2025-2037. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025. 

17. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Sokólskiego za rok 2024 i przeprowadzenie nad nim debaty. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Sokólskiego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za 

rok 2024. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024. 

21. Wnioski, oświadczenia radnych i informacje. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu Nr 17/2025 z XVII sesji Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 29 maja 2025 r. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński poinformował, iż nie wpłynęły uwagi do protokołu Nr 17/2025 z 

dnia 29 maja 2025 r.  

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu Nr 17/2025. 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, 

Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, 

Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (1) 

Mateusz Adaszczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mieczysław Kazimierz Baszko, Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Karol Bujwicki, Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 11:46:31 

 

Protokół Nr 17/2025 z dnia 29 maja 2025 r. został przyjęty. 

Ad 4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie między sesjami od dnia 29 maja 2025 r. do dnia 16 czerwca 

2025 r. przedstawił Jerzy Białomyzy - Członek Zarządu Powiatu Sokólskiego. 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie między sesjami - załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Powiatem Sokólskim a Powiatem Kolneńskim w sprawie przyjęcia przez Powiat Sokólski do realizacji 

zadania Powiatu Kolneńskiego polegającego na prowadzeniu ośrodka wsparcia – Domu dla Matek z 

Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Sokólskim a 

Powiatem Kolneńskim w sprawie przyjęcia przez Powiat Sokólski do realizacji zadania Powiatu Kolneńskiego 

polegającego na prowadzeniu ośrodka wsparcia – Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży 

przedstawiła Magdalena Grasewicz- Sekretarz Powiatu informując, iż w dniu 15.05.2025 r. Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w Kolnie, wystąpiło z wnioskiem do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sokółce, o 

zawarcie stosownego porozumienia w sprawie powierzenia Powiatowi Sokólskiemu realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży na rzecz 

mieszkańców Powiatu Kolneńskiego. Ustawa o samorządzie powiatowym wskazuje, iż powiat wykonuje 

określone ustawami zadania publiczne o charakterze ponadgminnym w zakresie pomocy społecznej i polityki 

prorodzinnej. Ustawa o pomocy społecznej kwalifikuje do zadań własnych powiatu obowiązek prowadzenia 

powiatowych ośrodków wsparcia, w tym domów dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. 

Ustawodawca w celu zapewnia realizacji tego zadania dopuszcza zawarcie porozumienia z inną jednostką 

samorządu terytorialnego (prowadzącą tego typu placówkę). Porozumienie takie podlega ogłoszeniu w 

Wojewódzkim Dzienniku Urzędowym. Z uwagi na prowadzenie przez Powiat Sokólski ośrodka wsparcia i 

możliwość zabezpieczenia miejsc dla mieszkańców Powiatu Kolneńskiego, zasadnym będzie podjęcie 

stosownego porozumienia. Należy podkreślić, że zawarte porozumienie nie wpłynie na zapewnienie miejsc dla 

potrzebujących matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży z terenu Powiatu Sokólskiego. 

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformowała, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Kazimierz Mieczysław Baszko zwrócił się z pytaniem, ile samotnych matek przebywało w tym ośrodku 

od momentu otwarcia? Ile osób zatrudniono w placówce? Czy zatrudnienie było zgodne z ustawowymi 

wymaganiami? 

 

Starosta Piotr Rećko przedstawił wniosek dotyczący Zakładu Aktywności Zawodowej oraz Domu Samotnej 

Matki w Suchowoli złożony przez Radnego Mieczysława Baszko do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Białymstoku o przeprowadzenie kontroli zgodności użytkowanego obiektu z jego 

przeznaczeniem i przepisami prawa budowlanego. Wojewódzki Inspektor Nadzoru Budowlanego wszczął 

kontrolę, która nie wykazała nieprawidłowości, a cała dokumentacja związana z procesem powstawania i 

odbioru budynku dostępna jest do wglądu. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie zatrudniło jednego 

pracownika, który spełnia wszystkie wymagania niezbędne do pracy w Domu Samotnej Matki. 

 

Radny Mieczysław Kazimierz Baszko wyjaśnił, iż złożony wniosek spowodowany był troską o pracowników i 

osoby przebywające w placówce. 

 

Radny Jerzy Białomyzy zauważył, iż miarą rozwoju cywilizacyjnego społeczeństwa jest jego stosunek do osób 

niepełnosprawnych, potrzebujących pomocy oraz dzieci, dlatego Zarząd Powiatu Sokólskiego wyszedł m.in. z 

inicjatywą stworzenia WTZ-ów, Domów Dziecka czy Domu dla Samotnych Matek, aby zapewnić tę pomoc 

osobom najbardziej potrzebującym.  
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Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Sokólskim a Powiatem Kolneńskim w sprawie 

przyjęcia przez Powiat Sokólski do realizacji zadania Powiatu Kolneńskiego polegającego na prowadzeniu 

ośrodka wsparcia – Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży. 

 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, 

Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł 

Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, 

Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:12:16 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała XVIII/135/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Sokólskim a Powiatem Kolneńskim w sprawie przyjęcia przez 

Powiat Sokólski do realizacji zadania Powiatu Kolneńskiego polegającego na prowadzeniu ośrodka wsparcia 

– Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

powiatu sokólskiego, których właścicielem jest Powiat Sokólski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie powiatu sokólskiego, których 

właścicielem jest Powiat Sokólski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków przedstawił Andrzej 

Tomaszczyk – Dyrektor Wydziału Komunikacji, Dróg i Transportu informując, iż zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy 

z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym, określenie przystanków komunikacyjnych i 

dworców oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków komunikacyjnych, następuje w drodze 

uchwały podjętej przez właściwy organ danej jednostki samorządu terytorialnego. Uchwała ma na celu 

uwzględnienie aktualnego wykazu przystanków komunikacyjnych, a także doprecyzowanie zasad i warunków 

korzystania z tych obiektów przez operatorów i przewoźników. 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag ni zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie powiatu sokólskiego, których właścicielem jest Powiat 

Sokólski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, 

Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł 

Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, 

Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:14:50 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XVIII/136/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie powiatu sokólskiego, których właścicielem jest Powiat Sokólski oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w 

Sokółce. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Sokółce przedstawiła Magdalena 

Grasewicz – Sekretarz Powiatu informując, iż w dniu 1 czerwca 2025 r. weszła w życie ustawa z dnia 20 marca 

2025 r. o rynku pracy i służbach zatrudnienia, która wprowadza szereg istotnych zmian w zakresie 

funkcjonowania publicznych służb zatrudnienia oraz zadań realizowanych przez powiatowe urzędy pracy. 

Ustawa adaptuje szereg dotychczasowych rozwiązań, jakie obowiązywały w ustawie z dnia 20 kwietnia 2004 r. 

o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy, porządkując je i wprowadzając jednocześnie szereg nowych 

rozwiązań w szczególności w zakresie: aktualizacji katalogu zadań powiatowych urzędów pracy, realizacji 

programów rynku pracy, wprowadza nowe formy wsparcia dla osób bezrobotnych i pracodawców, a także 

rozwiązań technologicznych i organizacyjnych służących zwiększeniu efektywności działania instytucji rynku 

pracy. W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian zapisów statutu Powiatowego 

Urzędu Pracy w Sokółce w zakresie podstawy prawnej działania jednostki, dostosowanie opisu zadań 

i kompetencji do aktualnego stanu prawnego tak, aby zapewnić jego zgodność z obowiązującą ustawą oraz 

umożliwić sprawną i skuteczną realizację powierzonych zadań w zakresie polityki rynku pracy na poziomie 

Powiatu. W związku z powyższym, przyjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

nadania Statutu Powiatowemu Urzędowi Pracy w Sokółce. 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Adam Bojarzyński, Piotr Karol Bujwicki, 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz 

Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Mariusz 

Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Białomyzy 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:17:33 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XVIII/137/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie nadania Statutu 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Sokółce - stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

7 a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspólnej obsługi administracyjnej jednostek 

organizacyjnych Powiatu Sokólskiego. 

Projekt uchwały w sprawie wspólnej obsługi administracyjnej jednostek organizacyjnych Powiatu Sokólskiego 

przedstawiła Magdalena Grasewicz – Sekretarz Powiatu informując, iż celem przedmiotowej uchwały jest 

uregulowanie kwestii administracyjnych powiązań pomiędzy Starostwem Powiatowym w Sokółce oraz 

jednostkami organizacyjnymi, dla których organem prowadzącym jest Powiat Sokólski. Starostwo Powiatowe 

w Sokółce będzie obsługiwać jednostki organizacyjne w szczególności poprzez dokonywanie drobnych napraw 

elementów budynków, instalacji i wyposażenia oraz transportu, zgłaszanymi zgodnie z potrzebami jednostek 

obsługiwanych i możliwościami jednostki obsługującej. Ponadto dla zapewnienia ciągłości zadania 

Powiatowemu Urzędowi Pracy w Sokółce zostaje powierzona funkcja jednostki obsługującej w zakresie 

transportu dla Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Dąbrowie Białostockiej. Takie rozwiązanie 

pozwoli na doprecyzowania formy świadczonych czynności na rzecz jednostek obsługiwanych. 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformowała, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

wspólnej obsługi administracyjnej jednostek organizacyjnych Powiatu Sokólskiego. 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krzysztof Bach, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, 

Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr 

Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Białomyzy 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:19:20 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XVIII/138/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie wspólnej obsługi 

administracyjnej jednostek organizacyjnych Powiatu Sokólskiego - stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły II stopnia w Dąbrowie 

Białostockiej oraz włączenia do Zespołu Szkół im. gen. Nikodema Sulika w Dąbrowie Białostockiej. 

 

Projekt uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły II stopnia w Dąbrowie Białostockiej oraz włączenia do 

Zespołu Szkół im. gen. Nikodema Sulika w Dąbrowie Białostockiej przedstawiła Urszula Januszkiewicz – z-ca 

Dyrektora Spraw Społecznych informując, iż Dyrektor Zespołu Szkół im. gen. Nikodema Sulika w Dąbrowie 

Białostockiej w dniu 25 lutego 2025 r. wystąpił z wnioskiem do Zarządu Powiatu Sokólskiego o utworzenie 

Branżowej Szkoły II stopnia w Dąbrowie Białostockiej. Utworzenie branżowej szkoły II stopnia umożliwi 

kontynuowanie nauki absolwentom Branżowej Szkoły I stopnia w Dąbrowie Białostockiej, która znajduje się w 

strukturach Zespołu Szkół im. gen. Nikodema Sulika w Dąbrowie Białostockiej. Ponadto utworzenie szkoły 

pozwoli na uzyskanie dyplomu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe w zawodzie nauczanym na poziomie 

technika oraz otrzymanie świadectwa dojrzałości. Absolwenci branżowej szkoły II stopnia po uzyskaniu 

świadectwa dojrzałości będą mogli kontynuować naukę na studiach wyższych. Zgodnie z art. 88 ustawy z dnia 

14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe organ prowadzący zakłada szkołę na podstawie aktu założycielskiego oraz 

jednocześnie uchwala jej pierwszy statut. Na podstawie art. 29 ust. 1 powyższej ustawy zadania organu 

prowadzącego w zakresie uchwalenia aktu założycielskiego oraz nadania statutu wykonuje rada powiatu. 

Mając na względzie powyższe, podjęcie niniejszej uchwały uznaje się za zasadne.  

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformowała, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

założenia Branżowej Szkoły II stopnia w Dąbrowie Białostockiej oraz włączenia do Zespołu Szkół im. gen. 

Nikodema Sulika w Dąbrowie Białostockiej. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, 

Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł 
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Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, 

Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:21:36 

 

Uchwała został przyjęta. 

Uchwała XVIII/139/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie założenia Branżowej 

Szkoły II stopnia w Dąbrowie Białostockiej oraz włączenia do Zespołu Szkół im. gen. Nikodema Sulika w 

Dąbrowie Białostockiej - stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024 przedstawiła Urszula Januszkiewicz – z-ca 

Dyrektora Spraw Społecznych informując, iż zgodnie z brzmieniem art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 września 

1994 r. o rachunkowości roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego w Krynkach podlega zatwierdzeniu przez organ założycielski, nie później niż w ciągu 6 miesięcy 

od dnia bilansowego.  Stosownie do postanowień zawartych w art. 64 ustawy o rachunkowości sprawozdanie to 

nie podlega badaniu przez biegłego rewidenta. Zakład w 2024 r. osiągnął zysk netto w wysokości: 765 091,43 

zł, który zgodnie z art. 57 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej, zostanie 

przeznaczony na zwiększenie funduszu zakładu. Powyższe uzasadnia podjęcie uchwały. 

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformowała, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024. 

 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, 

Piotr Karol Bujwicki, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, 

Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, 

Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:23:53 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała XVIII/140/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w 

Krynkach za rok 2024 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024 przedstawiła Urszula Januszkiewicz – z-ca Dyrektora 

Spraw Społecznych informując, iż analiza oraz prognoza sytuacji finansowej SP ZPO w Krynkach zawarta w 

raporcie przygotowana w oparciu o wskaźniki określone w rozporządzeniu Ministra Zdrowia. Przyjęto cztery 

wskaźniki tj.: zyskowności, płynności, efektywności i zadłużenia. Samodzielny Publiczny Zakład Opiekuńczo-

Pielęgnacyjny w Krynkach w 2024 r. uzyskał przychody w kwiecie 4 975 328 zł, poniósł koszty działalności w 

wysokości 4 210 236 zł i zakończył rok 2024 dodatnim wynikiem finansowym w wysokości 765 091, 43 zł. 

Zobowiązania na dzień 31 grudnia 2024 r. wynosiły 442 956 zł. Zakład nie posiadał zobowiązań wymagalnych 

i długoterminowych. SP ZPO w Krynkach osiągnął 65/70 pkt, wynik ten jest taki sam jak za rok 2023. Prognoza 

na kolejne trzy lata zakłada utrzymanie zakładu na dotychczasowym poziomie. Wpływ na działalność zakładu 

oraz sytuację ekonomiczno-finansową będzie miał sposób finansowania wzrostu wynagrodzeń przewidzianych 

ustawą, sposób wyceny świadczeń, liczba zakontraktowanych punktów w umowach z NFZ, przeciętny wzrost 

w gospodarce oraz niedobory personelu medycznego. Na podstawie przedstawionego raportu należy stwierdzić, 

iż sytuacja finansowa zakładu jest stabilna i zadowalająca, wskaźniki płynności finansowej, są na wysokim 

poziomie, co gwarantuje sprawne funkcjonowanie zakładu. Wskaźniki zadłużenia również wskazuje na stabilną 

sytuację ekonomiczno-finansową. Zobowiązania wobec dostawców materiałów i usług, wynagrodzenia, 

zobowiązania podatkowe i ZUS opłacane są terminowo, zakład nie posiadał zobowiązań wymagalnych i 

długoterminowych.  

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformowała, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Mateusz Adaszczyk oraz Mariusz Stefanowicz złożyli gratulacje i podziękowania za włożona pracę i 

dobre wyniki finansowe. 

Starosta Piotr Rećko wyraził nadzieję na dalszy rozwój zakładu i rozszerzenie zakresu działalności. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego w Krynkach za rok 2024. 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, 

Piotr Karol Bujwicki, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, 

Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, 

Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 12:31:05 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała XVIII/141/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego w Krynkach za rok 

2024 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024 przedstawiła Urszula Januszkiewicz- z-ca 

Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych informując, iż zgodnie z brzmieniem art. 53 ust. 1 ustawy z dnia 29 

września 1994 r. o rachunkowości (roczne sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej podlega zatwierdzeniu przez organ założycielski, nie później niż 

w ciągu 6 miesięcy od dnia bilansowego. Stosownie do postanowień zawartych w art. 64 ustawy o 

rachunkowości sprawozdanie to nie podlega badaniu przez biegłego rewidenta. Zakład w 2024 r. osiągnął stratę 

netto w wysokości: 1 822 346,65 zł, który zgodnie z art. 59 ust. 1 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności 

leczniczej Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej pokryje stratę netto we 

własnym zakresie, poprzez zmniejszenie funduszu zakładu.  

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Piotr Karol Bujwicki zaproponował połączenie trzech zakładów w jeden wyjaśniając, iż to rozwiązanie 

spowoduje zmniejszenie zadłużenia szpitala w Sokółce i Dąbrowie Białostockiej. Radny zwrócił się z pytaniem, 

czy jest przygotowywany program naprawczy w celu restrukturyzacji zadłużenia zakładów oraz podziękował 
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za prowadzone inwestycje w Sokólskim szpitalu, które pozytywnie wpływają na wizerunek i jakość 

świadczonych usług.  

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż założeniem Zarządu była realizacja inwestycji drogowych, remonty i 

termomodernizacja szkół, budowa domów dziecka i wielu innych placówek. Jedyną inwestycją w celu poprawy 

funkcjonalności szpitala miała być budowa bloku operacyjnego. W założeniach nie było mowy o ciągłym 

finansowaniu szpitala z budżetu powiatu, ponieważ powinien on być finansowany ze składki zdrowotnej. 

Starosta dodał, iż w wyniku podejmowanych przez rząd szkodliwych decyzji wszystkie szpitale powiatowe w 

sposób strategiczny i konsekwentny, są niszczone. Na spotkaniu Związku Powiatów, które miało miejsce kilka 

miesięcy temu Minister Zdrowia zapewniła, iż niebawem zostanie wprowadzona ustawa mówiąca o 

restrukturyzacji zadłużenia szpitali powiatowych, jednak mimo zapewnień do dnia dzisiejszego nie została 

wprowadzona w życie. Połączenie szpitali przed wejściem w życie obiecanej ustawy może wykluczyć szpitale 

z możliwości skorzystanie z zapisów tej ustawy.  

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, 

Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz 

Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (2) 

Jerzy Białomyzy, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 13:02:55 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVII/142/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie 

Białostockiej za rok 2024. - stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024 przedstawiła Urszula Januszkiewicz – z-ca 

Dyrektora Wydziału Spraw Społecznych informując, iż Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Dąbrowie Białostockiej w 2024 roku osiągnął przychody ogółem w wysokości 21 404 000 zł w tym ze 

sprzedaży usług z działalności podstawowej w kwocie 20 378 000 zł, koszty wyniosły 23 069 000 zł, największe 

koszty poniesione zostały z tytułu wynagrodzeń na kwotę 16 358 000 zł i świadczeń na rzecz pracowników na 

kwotę 2 536 000 zł. Zakład zakończył rok 2024 ujemnym wynikiem finansowym w wysokości 1 822 346, 65 

zł. W 2024 roku zakład zatrudniał 123 pracowników na umowę o pracę oraz 67 osób na umowy cywilno-prawne. 

Zobowiązania krótkoterminowe na koniec 2024 roku wyniosły 4 851 000 zł, zakład nie posiadał zobowiązań 
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długoterminowych oraz zobowiązań wymagalnych. Należności na koniec 2024 roku wyniosły 2 221 000 zł i są 

niższe od wartości zobowiązań. Analiza przychodów i kosztów wskazuje na utrzymywanie się wzrostu 

przychodów w porównaniu do roku 2023. W roku 2024 wzrost kosztów utrzymania wynosił 2 300 000 zł i był 

wyższy od wzrostu przychodów o 1 085 000 zł. Najwyższy wzrost kosztów generowały wynagrodzenia i 

pochodne, usługi obce oraz amortyzacja. Zakład osiągnął 10/70 pkt jest to wynik o 24 pkt niższy niż w 2023 

roku. W prognozie finansowej przedstawionej na kolejne 3 lata zakłada się straty netto w roku 2025 na poziomie 

2 mln zł, w 2026 roku 1 mln zł, a 2027 roku 855 000 zł. Jako zagrożenie dla sytuacji ekonomiczno-finansowej 

zakładu należy wskazać problem zbyt niskiego finansowania świadczeń zdrowotnych z NFZ, braki w personelu, 

rosnąca inflacja, zbyt niskie przychody z NFZ. Na podstawie przedstawionego raportu należy stwierdzić, iż 

sytuacja finansowa zakładu nie jest stabilna i trudna do przewidzenia, koszty zakładu przewyższyły przychody 

w roku 2024. Na wzrost kosztów wpłynęły podwyżki wynagrodzeń oraz koszty bieżącej działalności tj. wzrost 

cen leków, energii, żywności, opału i paliwa, zbyt niski poziom finansowania świadczeń zdrowotnych z NFZ a, 

także zwrot środków z NFZ za niewykonania procedur związanych z COVID-19. Zobowiązania opłacane są 

terminowo, zakład nie posiada zobowiązań długoterminowych oraz zobowiązań wymagalnych. 

 

Opinia Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Mateusz Adaszczyk zwrócił uwagę na pogarszający się wynik finansowy szpitala w Dąbrowie 

Białostockiej i zwrócił się z pytaniem, dlaczego środki finansowe nie zostały wykorzystane i musiały być 

zwrócone? 

Wiesława Hołownia – Główna Księgowa SP ZOZ w Dąbrowie Białostockiej wyjaśniła, iż środki musiały być 

zwrócone, ponieważ wykonanie procedur na oddziale chorób wewnętrznych było zbyt niskie. 

Starosta Piotr Rećko zwrócił uwagę na niedoszacowanie i sposób przydzielania środków finansowych dla 

szpitali. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dąbrowie Białostockiej za rok 2024. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, 

Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz 

Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (1) 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 13:16:39 
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Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVIII/143/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dąbrowie 

Białostockiej za rok 2024 – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził przerwę w obradach o godzinie 13:15.  

Przewodniczący Rady wznosił obrady o godzinie 13:45. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024 przedstawiła Urszula Januszkiewicz – z-ca Dyrektora Spraw 

Społecznych informując, iż zgodnie z brzmieniem art. 53 ust. 1 ustawy o rachunkowości roczne sprawozdanie 

finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce podlega zatwierdzeniu przez 

organ założycielski, nie później niż w ciągu 6 miesięcy od dnia bilansowego. Stosownie do zapisów art. 64 ust. 

1 pkt 4 ustawy o rachunkowości sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Sokółce podlegało obowiązkowemu badaniu przez biegłego rewidenta. Według opinii 

niezależnego biegłego rewidenta sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024 r. przedstawia rzetelny i jasny obraz sytuacji majątkowej i finansowej 

jednostki na dzień 31 grudnia 2024 r. oraz jej wyniku finansowego zgodnie z mającymi zastosowanie przepisami 

ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości oraz przyjętymi zasadami (polityką) rachunkowości, jest 

zgodne, co do formy i treści z obowiązującymi jednostkę przepisami prawa, zostało sporządzone na podstawie 

prawidłowo prowadzonych ksiąg rachunkowych zgodnie z przepisami rozdziału 2 Ustawy o rachunkowości. 

Zakład w 2024 r. zakończył rok obrotowy stratą netto w wysokości: 13 068 507,01 zł. Zgodnie z ustawą o 

działalności leczniczej Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Sokółce pokryje stratę netto we 

własnym zakresie, poprzez zmniejszenie funduszu zakładu.  

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024. 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, 

Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz 

Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Ewa Puszko 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Karol Bujwicki, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Rygasiewicz 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 13:51:45 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVIII/144/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 

2024 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024. 

Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024 przedstawiła Urszula Januszkiewicz – z-ca Dyrektora Wydziału 

Spraw Społecznych informując, iż przyjęto cztery wskaźniki ekonomiczno-finansowe tj.: zyskowności, 

płynności, efektywności i zadłużenia. SP ZOZ w Sokółce w 2024 r. uzyskał przychody w kwocie 78 733 000 

zł, przychody uzyskane z usług medycznych udzielanych w ramach umów zawieranych z NFZ oraz osobom 

nieubezpieczonym stanowiły ponad 95 % przychodów ogółem. Koszty zakładu w roku 2024 wynosiły 

91 703 000 zł, koszty wynagrodzeń ze stosunku pracy, świadczeń na rzecz pracowników, usług obcych oraz 

zużycie materiałów stanowiły 90% wszystkich kosztów. Z tytułu odsetek zakład poniósł koszty w wysokości 

2 600 000 zł i zakończył rok 2024 ujemnym wynikiem finansowym w wysokości 13 068 507,01 zł. Według 

wskaźników SP ZOZ w Sokółce osiągnął 10/70 pkt i jest to taki sam wynik, jaki uzyskał w roku 2023. Prognoza 

finansowa na lata 2025-2027 zakłada osiąganie ujemnych wyników finansowych, które cyklicznie będą ulegać 

zmniejszeniu. Na podstawie raportu sytuacji ekonomiczno-finansowej SP ZOZ w Sokółce należy stwierdzić, iż 

sytuacja finansowa zakładu jest bardzo trudna, a rentowność zakładu pozostaje na podobnym poziomie, co w 

roku 2023. Koszty działalności zakładu przewyższyły uzyskane przychody w roku 2024. Przyczynami 

zadłużenia zakładu jest zbyt niski poziom finansowania ochrony zdrowia, limity świadczeń, nierentowność 

procedur, nierównomierność wyceny procedur, prywatyzacja najbardziej rentownych specjalności, opóźnienia 

w płatnościach z NFZ, niejasność przepisów i zasad finansowania, wysokie koszty wynagrodzeń, zakupu 

materiałów medycznych i ponoszenia innych kosztów bieżących. Ponadto wartość zobowiązań krótko i długo 

terminowych z tytułu kredytów i pożyczek radykalnie rośnie z uwagi na uruchomienie w całości pożyczki na 

sfinansowanie zaplanowanych inwestycji oraz pożyczki na obsługę bieżących zobowiązań. Należałoby 

zracjonalizować wykorzystanie zasobów sprzętowych, potencjału kadry medycznej, dokonać modernizacji i 

remontów oddziałów szpitalnych.  

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Pawłowski podziękował Dyrektor SP ZOZ w Sokółce oraz jej współpracownikom za podjęte 

działania mające na celu polepszenie sytuacji finansowej oraz podniesienie standardu świadczonych usług 
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szpitala. Radny zwrócił uwagę na braki związane z hospicjum na terenie powiatu i zwrócił się o rozważenie 

utworzenia tego typu placówek. 

 

Radny Mateusz Adaszczyk zwrócił się z pytaniem, czy proponowana ustawa o restrukturyzacji zadłużenia 

szpitali powiatowych jest w stanie chociażby w części pomóc szpitalowi w wyjściu z zadłużenia? 

 

Radny Mieczysław Kaźmierz Baszko zwrócił uwagę, iż poprawę sytuacji finansowej szpitala rozpoczęto od 

zmiany Dyrektora szpitala oraz kadry administracyjnej. Radny zwrócił się z pytaniem do Radnego Kazimierza 

Łabieńca, dlaczego w Ośrodku Zdrowia w Nowym Dworze pacjenci mają ograniczony dostęp do lekarza? 

 

Radny Kazimierz Łabieniec wyjaśnił, iż lekarz POZ w Nowym Dworze przyjmuje pacjentów 16 h/ tygodniowo, 

ponieważ świadczy usługi również w Ośrodku Zdrowia w Dąbrowie Białostockiej, kolejną przyczyną 

ograniczonej liczby przyjęć jest system, który nie pozwala zapisać większej liczby pacjentów.  

 

Anna Aniśkiewicz – Dyrektor SPZOZ w Sokółce wyjaśniła, iż nieprawdą jest to, że były dokonywane 

zwolnienia kadry szpitala. Dyrektor wyjaśniła, iż zadłużenie szpital byłoby mniejsze, gdyby NFZ wpłacał środki 

finansowe za nadwykonania, które obecnie sięgają ponad 4 mln zł dodając, iż dokładane są wszelkie starania w 

celu rozwoju szpitala.   

 

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż zła sytuacja szpitala narasta w związku z działaniami, jakie podejmuje rząd i 

NFZ. Starosta zwrócił się z pytaniem do Radnego Mieczysława Kazimierza Baszko, czy będąc Posłem 

interesował się sytuacją finansową szpitala w Sokółce? Czy podjął działania, które pomogłyby wyjść z sytuacji, 

w jakiej teraz się znajduje? Na pytanie Radnego Mateusza Adaszczyka Starosta wyjaśnił, iż oczekuję się na 

ustawę o restrukturyzacji zadłużenia szpitali powiatowych, pozyskiwane są środki na prowadzenie inwestycji, 

które z kolei ograniczą koszty utrzymania szpitala. Zaznaczył, że bez dofinansowania z NFZ oraz reformy 

szpitalnictwa powiatowego rozwiązanie problemów szpitala będzie bardzo trudne. 

 

Radny Piotr Karol Bujwicki zwrócił się z pytanie, czy w najbliższym czasie możliwy będzie zakup rezonansu 

magnetycznego do szpitala w Sokółce? Radny zasugerował, iż planując budżet na rok 2026 powinno się brać 

pod uwagę zniwelowanie straty z rok 2025.  

 

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż w celu ograniczenia kosztów podjęto działania polegające na pozyskaniu ponad 

20 mln zł na rozbudowę zakładu opiekuńczo-leczniczego, a co za tym idzie zwiększenia świadczeń opiekuńczo-

lecznicze. Kolejny działanie to modernizacja budynku w celu zmniejszenia kosztów utrzymania. Do końca 2025 

roku planowane jest wprowadzenie podmiotu ekonomii społecznej, outsourcingu na usługi pozamedyczne tj. 

sprzątanie, usługi gastronomiczne oraz administracyjno-konserwatorskie. Dzięki tym działaniom podmiot 

ekonomii społecznej przejmie część kosztów związanych z utrzymaniem budynku. 

 

Dyrektor SP ZOZ w Sokółce Anna Aniśkiewicz wyjaśniła, iż wystąpiono z wnioskiem do rezerw strategicznych 

o przekazanie rezonansu magnetycznego. Wyznaczona również jest pracownia, w której będzie można umieścić 

urządzenie. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński wyjaśnił, iż Zarząd i Radni nie mają wpływu na koszty osobowe, a 

jedynym wyjściem z sytuacji, są zmiany systemowe. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Sokółce za rok 2024. 
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ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, 

Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz 

Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (2) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Bach, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko, Piotr Rygasiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (0) 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 15:10:07 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVIII/145/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sokółce za rok 2024 - 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sokólskiego na lata 2025-2037. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sokólskiego na lata 2025-2037 

przedstawiła Anna Jolanta Piszczatowska – Skarbnik Powiatu informując, iż w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dostosowano plany dochodów i wydatków do kwot wynikających ze zmian budżetu. Planowany 

deficyt nie uległ zmianie. Dostosowano harmonogram ponoszenia wydatków na zadanie „Kształcenie dualne 

przyszłością szkolnictwa zawodowego w powiecie sokólskim” do podpisanej umowy. 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sokólskiego na lata 2025-2037. 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Stanisław Kopciewski, 

Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, 

Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mateusz Adaszczyk, Piotr Karol Bujwicki, Ewa Puszko, Piotr Rygasiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (0) 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 15:12:39 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVIII/146/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Sokólskiego na lata 2025-2037 – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025 przedstawiła Anna Jolanta 

Piszczatowska – Skarbnik Powiatu informując, iż zabezpieczono 62 500 zł na szkolenia pracowników Starostwa 

Powiatowego w Sokółce w tym 50 tys. zł stanowi dofinansowanie z Krajowego Funduszu Szkoleniowego. Na 

funkcjonowanie Centrum Opiekuńczo–Mieszkalnego w Suchowoli przeznaczono 264 100 zł. Przeniesiono w 

planie wydatków w rozdziale zadania z zakresu kultury fizycznej dokonano w celu uzupełnienia środków na 

zakup nagród, materiałów i usług na organizację powiatowych zawodów sportowych. Dostosowano montaż 

finansowy zadania „Kształcenie dualne przyszłością szkolnictwa zawodowego w powiecie sokólskim” do 

podpisanej umowy. 

 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Powiatu Sokólskiego na rok 2025. 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Mateusz Adaszczyk, Krzysztof Bach, Mieczysław Kazimierz Baszko, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, 

Piotr Karol Bujwicki, Stanisław Kopciewski, Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, 

Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz Potapczyk, Ewa Puszko, Piotr Rećko, Piotr Rygasiewicz, 

Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Bożena Jolanta Jelska - Jaroś 

NIEOBECNI (0) 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 15:15:32 

 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała nr XVIII/147/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Sokólskiego na rok 2025 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 17 Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Sokólskiego za rok 2024 i przeprowadzenie nad nim 

debaty. 

Raport o stanie Powiatu Sokólskiego za rok 2024 przedstawił Starosta Piotr Rećko. 

Radny Piotr Rygasiewicz poinformował, iż będzie przeciw udzieleniu absolutorium, ponieważ Starosta był 

przeciwny przekazaniu pomocy finansowej na remont miejskiej pływalni. 

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż powiat wykonuje wiele zadań i inwestycji, które wynikają z zakresu jego 

działalności, a obiekt, o którym wspomniał Radny nie należy do jego struktur. 

Radny Mateusz Adaszczyk wyraził uznanie dla prowadzonych inwestycji, które korzystanie wpływają na 

rozwój powiatu. Radny nadmienił, iż były podejmowane również niekorzystne dla mieszkańców decyzje tj. 

uniemożliwienie prowadzenia działalności rolniczej osobom z terenów Dąbrowy Białostockiej, które 

dzierżawiły ziemie od wielu lat, uniemożliwienie odkupienia domu rodzinnego dla mieszkańca wsi Kamienna, 

brak wsparcia lokalnych przedsiębiorców oraz wprowadzanie opinii publicznej w błąd poprzez wprowadzenie 

do budżetu remonty dróg, które tuż po wyborach samorządowych zostały wykreślone z planu budżetu. Radny 

poruszył temat dotyczący rejestracji pojazdów MTZ Belarus, które mimo braku kompletnej dokumentacji były 

rejestrowane.  

Starosta Piotr Rećko wyjaśnił, iż obecnie jest bardzo mało konkursów, które pozwoliłyby pozyskać środki 

finansowe na remonty wszystkich dróg wprowadzonych do budżetu powiatu. Starosta zwrócił uwagę, iż Radny 

z jednej strony chwali działania i inwestycje, a z drugiej strony głosuje przeciwko emisji obligacji, które są 

potrzebne do realizacji tych inwestycji. Powiat Sokólski jest wiodący pod względem ilości dróg, których 

remonty sukcesywnie, są wykonywane. Wszystkie zaciągnięte zobowiązania, są spłacane i nie ma zagrożenia 

związanego z utratą płynności finansowej, a jedynym problemem, jaki ma obecnie powiat jest sytuacja 

finansowa szpitala w Sokółce. Starosta podkreślił, iż wszystkie zaplanowane inwestycje mimo trudności i 

bierności obecnego rządu, są i będą konsekwentnie realizowane. Odnosząc się do zarzutów związanych z 

uniemożliwianiem prowadzenia działalności rolniczej mieszkańcom z terenów Dąbrowy Białostockiej Starosta 

wyjaśnił, iż Zespół Szkół Rolniczych posiada nowoczesny sprzęt, który wykorzystuje w terenie m.in. na 

wspomnianych polach. Temat uniemożliwienia odkupienia rodzinnego domu mieszkańcowi Kamiennej był 

wielokrotnie poruszany i wyjaśniony. Starosta wyjaśnił również kwestię rejestracji pojazdów MTZ Belarus. 
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Radna Ewa Puszko zwróciła się z pytaniem, jak rozpoczęto inwestycje budowy drogi przy cmentarzu bez 

wcześniejszego uzyskania pozwolenia na wycinkę drzew przy tej drodze? Dlaczego na jednym odcinku 

prowadzącym na cmentarz nie prowadzi się prac? Jaka jest intencja wykupu sokolka.tv? 

Starosta wyjaśnił, iż otrzymano wszystkie niezbędne zgody do rozpoczęcia inwestycji.  

Grzegorz Pul Prezes Powiatowego Przedsiębiorstwa Drogowo-Budowlanego dodał, iż ze względu na to, że 

droga była nowobudowana niezbędne było otrzymanie Zezwolenia na Realizację Inwestycji Drogowej, a ze 

względu na fakt, iż teren objęty jest ochroną konserwatora zabytków niezbędne jest osobno uzyskanie 

pozwolenia na wycinkę drzew. Wystąpiono o to pozwolenie, jednak do tej pory go nie otrzymano. Procedura 

uzyskania pozwolenia na wycinkę drzew zostanie wznowiona po okresie lęgowym ptaków, który zakończy się 

we wrześniu. 

Radny Krzysztof Bach pogratulował pomysłów i realizacji tak wielu inwestycji, które pozytywnie wpływają na 

rozwój powiatu. Radny zwrócił się z prośbą o uregulowanie kwestii wyboru wiceprzewodniczących komisji i 

wyjaśnił, iż wielokrotnie podejmowano rozmowy na ten temat. Radny zwrócił uwagę na nierówne traktowanie 

osób z zewnątrz, które uczestniczą w sesji i chciałyby zabrać głos. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński wyjaśnił, iż nie wpłynął wniosek o podjęcie uchwały ws. wyboru 

wiceprzewodniczących komisji. Natomiast w kwestii zabierania głosu przez mieszkańców wyjaśnił, że może 

zabrać każdy stosując się do wyznaczonych zasad. 

Radna Bożena Jolanta Jelska-Jaroś odnosząc się do tematu rejestracji pojazdów MTZ Belarus wyjaśniła, iż ten 

problem występuje na terenie całej Polski, a cały proces koordynuje Krajowa Rada Izb Rolniczych oraz Podlaska 

Izba Rolnicza. Radna przekazała, iż docierają do niej głosy zadowolonych mieszkańców z prowadzonych 

inwestycji i zaapelowała o współpracę między radnymi dla dobra powiatu i jego mieszkańców. 

Raport o stanie Powiatu Sokólskiego za rok 2024 - stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu 

Sokólskiego. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Sokólskiego przedstawiła Magdalena 

Grasewicz – Sekretarz Powiatu informując, iż zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym do wyłącznych 

właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie raportu o stanie powiatu oraz podejmowanie uchwały w sprawie 

udzielenia lub nieudzielenia wotum zaufania dla zarządu z tego tytułu. Zarząd Powiatu Sokólskiego spełniając 

ustawowy obowiązek wynikający z art. 30a ust. 1 ww. ustawy, przedłożył Radzie Powiatu Sokólskiego Raport 

o stanie Powiatu Sokólskiego za rok 2024, celem przeprowadzenia nad nim debaty. Zgodnie z art. 30a ust. 9 

ww. ustawy po zakończeniu debaty nad raportem o stanie powiatu, rada powiatu przeprowadza głosowanie nad 

udzieleniem zarządowi powiatu wotum zaufania. Biorąc pod uwagę działania Zarządu Powiatu Sokólskiego w 

roku 2024, które obrazuje Raport o stanie Powiatu Sokólskiego za rok 2024, zasadne jest udzielenie Zarządowi 

Powiatu Sokólskiego wotum zaufania. Z uwagi na powyższe podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz poinformował, iż 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwały w 

sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Sokólskiego. 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, Krzysztof 

Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, Tomasz 

Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (4) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Ewa Puszko, Piotr Rygasiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Bach 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Karol Bujwicki 

NIEOBECNI (0) 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 20:07:41 

  

Uchwała został podjęta. 

Uchwała nr XVIII/148/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu Sokólskiego – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 19 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 przedstawił Przewodniczący Rady- 

Krzysztof Krasiński informując, iż realizując wymogi ustawy o finansach publicznych zgodnie z art. 267 ust. 1 

i 3 ustawy w terminie do 31 marca 2024 roku Radzie Powiatu Sokólskiego oraz Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku sprawozdanie z wykonania Budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

Sprawozdania, o których mowa w art. 265 pkt. 2 ustawy tj. z wykonania planów finansowych SP ZOZ w 

Sokółce, Dąbrowie Białostockiej i SP ZPO w Krynkach za rok 2024 oraz informacji o stanie mienia Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024. Zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy w terminie do dnia 31 maja 2025 roku Radzie Powiatu 

Sokólskiego sprawozdanie finansowe Powiatu Sokólskiego za rok 2024. Zgodnie z art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego rozpatruje i 

zatwierdza sprawozdanie finansowe JST wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w terminie do 30 

czerwca roku następującego po zakończeniu roku budżetowego. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2024 

rok zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku (uchwała Nr 

RIO.II.00321-128/2025 z dnia 14 kwietnia 2025 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd 

Powiatu Sokólskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za rok 2024). Komisja Rewizyjna Rady 

Powiatu Sokólskiego na posiedzeniu w dniu 27 maja 2025 r. rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu 
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Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o 

tym sprawozdaniu; sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 i wystąpiła 

z wnioskiem do Rady Powiatu Sokólskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Sokólskiego. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku w wydanej w dniu 28 maja 2025 r. uchwale nr RIO.II.00322-

88/2025, stwierdziła, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sokólskiego spełnia wymogi określone w 

ustawie o samorządzie powiatowym i w ustawie o finansach publicznych. 

Sprawozdanie finansowe Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Sokólskiego za rok 2024 przedstawiła Anna Jolanta Piszczatowska – Skarbnik Powiatu informując, iż 

uchwała w sprawie rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 uzyskała 

pozytywną opinię RIO w Białymstoku. Opinia została wydana na podstawie przedłożonych sprawozdań. 

Wykonanie dochodów wyniosło 174 619 767, 02 zł w tym dochody bieżące w kwocie 126 415 321, 24 zł i 

majątkowe w kwocie 48 204 445, 78 zł. Dochody Powiatu składały się z następujących tytułów dotacje celowe 

z budżetu państwa, dotacje na zdania zlecone z zakresu administracji rządowej, subwencja ogólna, udział w 

podatkach, dotacje celowe z tytułu pomocy finansowej udzielanej między jednostkami samorządu 

terytorialnego, środki z funduszu Polski Ład, z funduszu przeciwdziałania COVID-19, z PFRON-u, dotacje z 

udziałem środków europejskich, środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, dochody własne. Wydatki 

ogółem wykonano na kwotę 189 833 967, 95 zł w tym na zadania inwestycyjne wydatkowano kwotę 

72 123 524, 89 zł. Deficyt wykonany wyniósł 15 214 200, 93 zł i został pokryty niewykorzystanymi środkami 

pieniężnymi, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy o finansach publicznych oraz emisją obligacji. 

Wydatki budżetu można podzielić na kilka kategorii: wydatki z tytułu porozumień w kwocie 1 150 000 zł – 

przeznaczono je na wkłady własne w realizacji inwestycji związków Powiatowo-Gminnych. Wydatki na zadania 

z zakresu administracji rządowej w kwocie 12 797 623, 35 zł, są to wydatki finansowane z budżetu państwa na 

zadania realizowane w działach: rolnictwo i łowiectwo, leśnictwo, gospodarka mieszkaniowa, działalność 

usługowa, administracja publiczna, organizacja wyborów samorządowych, obrona narodowa, oświata, 

nieodpłatna pomoc prawna, pomoc społeczna oaz wydatki na zadania własne w wysokości 175 799 917, 34 zł 

w tym w dziale transport wydatki wyniosły niecałe 52 mln zł, z czego na inwestycje drogowe przeznaczono 

kwotę ponad 43 mln zł. Poniesiono nakłady na występujące zadania: budowa ciągów pieszo-rowerowych przy 

drogach w Geniuszach, Drahlach, na drodze powiatowej do Kraśnian, przebudowa dróg na terenie gm. Dąbrowa 

Białostocka- Zwierzyniec Wielki, Kuderewszczyzna, Kamienna Nowa - do granic powiatu augustowskiego. 

Rozbudowa ulic Targowa, Jana Pawła oraz ul. Górna w Sokółce, budowa drogi powiatowej w sokółce od ul. 

Mickiewicza do ul. Witosa i Mariańskiej, budowa wyniesionego przejścia dla pieszych w Drahlach, budowa 

chodnika w miejscowości Sitaka, rozbudowa drogi Zubrzyca Wielka-Minkowce, rozbudowa drogi 

Gabrylewszczyzna-Szczuki, przebudowa drogi Krynki-Górany. Na zakup równiarki i posypywarki 

przeznaczono kwotę 1 831 470 zł. Na organizację transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

przeznaczono 1 800 000 zł. Na bieżące utrzymanie dróg wydatkowano kwotę 3, 5 mln zł. Na montaż wind w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Sikorskiego 40 w Sokółce wydatkowano 850 791 000 zł. W dziale 

administracja publiczna wydatkowano ponad 20 mln zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia pracowników, 

diety radnym, zakup materiałów i wyposażenia, energii elektrycznej, energii cieplnej i wody, opłaty za usługi 

telefoniczne i pocztowe, szkolenia, podatki, ubezpieczenia, remonty, ubezpieczenia inwestycyjne na 

dokumentacje projektową do kompleksowej modernizacji energetycznej budynku powiatu oraz zakup 

wyposażenia trzech stanowisk pracy dla osób niepełnosprawnych w starostwie powiatowym, wydatki związane 

z promocją powiatu, składki członkowskie w związkach oraz wydatki na wspólna obsługę jednostek samorządu 

terytorialnego. W dziale wydatki publiczne i ochrona przeciwpożarowa wydatkowano niecałe 500 000 zł z 

przeznaczeniem na dotacje dla OSP Słojniki na zakup sprzętu ratowniczego, dotacje na dofinansowanie zakupu 

samochodu gaśniczego dla OSP Kuźnica, zakup kamery termowizyjnej na potrzeby OSP w Krynkach, zakup 

dwóch sztuk kamer termowizyjnych i radio serwera na potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
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Pożarnej w Sokółce, usługi remontowo-budowlane z wymianą sprzętu gaśniczego w Komendzie Powiatowej 

Państwowej Straży pożarnej w Sokółce. Na koszty związane z emisją obligacji oraz spłatę odsetek o 

wyemitowanych obligacji wydatkowano 3 366 000 zł. Wydatki na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą 

wyniosły 65 710 000 zł, co stanowi 34% budżetu powiatu. Przekazano dotację w kwocie 10 851 505 zł szkołom 

niepublicznym. Na realizację projektu z udziałem środków unijnych tj.: ERASMUS +, akredytowany projekt 

na rzecz mobilności w sektorze edukacji szkolnej, „Zagrajmy to raz jeszcze”, „Kulturalnie i Kulinarnie”, „Sorry 

taki mamy klimat”, „Praktycznie jest bardziej logicznie”, „W drodze do sukcesu” przeznaczono ponad 2 mln zł. 

Na budowę dwóch boisk przy Zespole Szkół z Sokółce i Zespole Szkół Rolniczych w Sokółce wydatkowano 

8 702 000 zł. Na budowę instalacji pomp ciepła i modernizacje węzła cieplnego przy Zespole Szkół w Sokółce 

wydatkowano 2 550 270 zł. Na sporządzenie audytów energetycznych i dokumentację do kompleksowej 

modernizacji energetycznej budynków powiatu wydatkowano 209 000 500 zł. Na zakup pługu do odśnieżnego 

i rozsiewacza nawozów na potrzeby Zespołu Szkół Rolniczych w Sokółce przeznaczono 65 805 zł. 

Sporządzenie dokumentacji hali sportowej przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Sokółce 

przeznaczono 158 670 zł. Na strzelnicę w powiecie wydatkowano 32 500 zł. Wydatki poniesione na utrzymanie 

internatów przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym, Zespole Szkół Rolniczych w Sokółce i 

Zespole Szkół w Dąbrowie Białostockiej wynoszą ponad 6 900 000 zł. Na utrzymanie Poradni Psychologiczno-

pedagogicznej w Sokółce i Dąbrowie Białostockiej wydatkowano 2 376 000 zł (Poradnia w Sokółce 1 221 202, 

26 zł, poradnia w Dąbrowie Białostockiej 1 000 176 zł). Na stypendia uczniom wydatkowano 135 400 zł. W 

dziale Ochrona Zdrowia wydatki na pokrycie ujemnego wyniku finansowego SP ZOZ w Sokółce w kwocie 2 

mln zł, dotację inwestycyjną SP ZOZ w Dąbrowie Białostockiej w kwocie 473 800 zł, dotacje na zakup sprzętu 

i modernizację SP ZOZ w Sokółce w kwocie 1 210 000 zł - ogółem wydatki wyniosły 3 741 000 zł. W dziale 

Pomoc Społeczna wydatkowano 3 463 000 zł na utworzenie Centrum opiekuńczo- mieszkalnego w Suchowoli, 

utrzymanie Klubu Senior+ w Sokółce, PCPR w Sokółce, mieszkań chronionych i wspomaganych w Krynkach 

i Sieruciowcach oraz zakup wyposażenia, utrzymanie domu dla matek i kobiet w ciąży w Suchowoli. W dziale 

pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej niecałe 7 mln zł przeznaczono na utworzenie i działalność 

ZAZ-u w Dąbrowie Białostockiej. Na zakup autobusu i działalność ZAZ-u w Suchowoli wydatkowano 1 000 

089 zł. Na dotacje dla WTZ-ów w Sokółce i Dąbrowie Białostockiej wydatkowano 280 800 zł. Na działalność 

Powiatowego Urzędu Pracy w Sokółce przeznaczono ponad 4 mln zł. W dziale rodzina wydatkowano ponad 8 

mln zł w tym na funkcjonowanie rodzin zastępczych oraz domu dziecka w Nierośnie 2 200 000 zł, na działalność 

placówek opiekuńczo-wychowawczych 4 233 000 zł. W dziale kultura 312 410 zł przeznaczono na dotację dla 

Powiatowego Domu Kultury w Sokółce, 1 200 000 zł na dotacje inwestycyjne dla parafii w Janowie, dla parafii 

w Dąbrowie Białostockiej na remont i konserwację południowej ściany zabytkowego Kościoła pw. Św. 

Stanisława Biskupa i Męczennika przeznaczono 50 000 zł. W dziale sport na dotacje klubom sportowym, 

nagrody i obsługę imprez sortowych wydatkowano 314 tys. zł. Zarząd Powiatu wydatkował środki własne i 

dotacje zgodnie z ich przeznaczeniem na bieżąco kontrolował realizacje budżetu, sprawnie i efektywnie 

zarządzał i gospodarował finansami powiatu.   

 

Informację o stanie mienia komunalnego Powiatu Sokólskiego za okres od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

przedstawił Leszek Stankiewicz – Dyrektor Wydziału Geodezji Katastru i Nieruchomości informując, iż decyzją 

z dnia 31 stycznia 2024 r. Zarząd Powiatu Sokólskiego orzekł o wygaśnięciu trwałego zarządu dla części 

nieruchomości oznaczonej jako działka 567/5 położonej w Suchowoli. Decyzją z 8 lutego 2024 r. Zarząd 

Powiatu Sokólskiego przekazał w trwały zarząd na rzecz Zespołu Szkół Rolniczych w Sokółce nieruchomości 

położone w obrębie Grodziszczany i Jaczno na terenie gm. Dąbrowa Białostocka z przeznaczeniem na cele 

statutowe. Powiat Sokólski nabył od Województwa Podlaskiego umową darowizny nieruchomości położonej 

na terenie gm. Nowy Dwór z przeznaczeniem a cele publiczne związane z utrzymaniem dróg powiatowych. 

Przekazano w nieodpłatne użytkowanie na rzecz SP ZOZ w Sokółce nieruchomości zabudowanych 

przeznaczonych jako działki o numerach 222/37, 222/38, 222/39 przeznaczone na prowadzenie działalności 

statutowych. Przekazano w nieodpłatne użytkowanie na rzecz SP ZOZ w Dąbrowie Białostockiej nieruchomości 
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zabudowanej oznaczonej, jako działa 674/2 położonej w Dąbrownie Białostockiej oraz 270/1 położonej w 

Suchowoli, 930/2 położonej w Nowym Dworze w celu prowadzenia działalności statutowej tj. udzielania 

świadczeń zdrowotnych. Decyzją z dnia 25 kwietnia 2024 r. Zarząd Powiatu Sokólskiego ustanowił trwały 

zarząd części nieruchomości położonej w Suchowoli na rzecz PCPR w Sokółce do prowadzenia domu matek z 

małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. Powiat Sokólski nabył umową darowizny nieruchomość oznaczoną nr 

71/6 w Stawce gm. Janów z przeznaczeniem na cel publiczny – poszerzenie pasa drogowego drogi powiatowej 

nr 1308 B w celu wykonywania ciągu pieszego. Powiat Sokólski nabył umową darowizny od gm. Nowy Dwór 

nieruchomość zabudowaną o numerze 78/7 położoną w obrębie Sieruciowce gm. Nowy Dwór z przeznaczeniem 

na utworzenie i prowadzenie mieszkań treningowych. Decyzją z 14 października 2024 r. Zarząd Powiatu 

Sokólskiego przekazał w trwały zarząd na rzecz Zespołu Szkół Rolniczych w Sokółce nieruchomość 

zabudowaną, oznaczoną, jako działka 5/30 położoną w Różanymstoku z przeznaczeniem na cele statutowe. 

Powiat Sokólski nabył od Województwa Podlaskiego n podstawie ustawy o drogach publicznych oraz protokołu 

zdawczo-odbiorczego z 31 października 2024 r starodroże drogi Wojewódzkiej nr 674 w m. Sokółka. Decyzją 

z 15 listopada 2024 r. Zarząd Powiatu Sokólskiego przekazał w trwały zarząd na rzecz PCPR w Sokółce 

nieruchomość położoną w Sieruciowcach oraz w Bobrze Wielkiej gm. Nowy Dwór z przeznaczeniem na 

prowadzenie mieszkań treningowych. Decyzja z 16 grudnia 2024 r. Zarząd Powiatu Sokólskiego przekazał w 

trwały zarząd na rzecz Placówki opiekuńczo-wychowawczej „Perełka” w Kuźnicy nieruchomość położoną w 

Kuźnicy oznaczoną, jako działka 874, 875 z przeznaczeniem na cele statutowe. Dochody uzyskane z tytułu 

prawa własności wyniosły 632 271,21 zł, dochody z tytułu odszkodowań za przejęte nieruchomości pod 

inwestycje celu publicznego wyniosły 130 438, 78 zł.  

 

Uchwałę RIO.II.00321-62/2024 z dnia 16 kwietnia 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Sokólskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za rok 2024 przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Pawłowski. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 

Krzysztof Pawłowski. 

Opinie Komisji: 

Przewodniczący Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała nr 249/2025 Zarządu Powiatu Sokólskiego w sprawie informacji o stanie mienia Powiatu Sokólskiego 

za rok 2024- stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała nr 247/2025 Zarządu Powiatu Sokólskiego w sprawie rocznego sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Sokólskiego za rok 2024 - stanowi załącznik nr19 do protokołu. 
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Uchwała nr 273/2025 Zarządu Powiatu Sokólskiego w sprawie przekazania sprawozdania finansowego Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024- stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Uchwała nr RIO.II-00321-128/2025 w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Sokólskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu za 2023 rok- stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Uchwała nr RIO.II-00322-88/2025 w sprawie wyrażenie opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 

Powiatu Sokólskiego wniosku o udzielenie Zarządowi absolutorium za 2024 r. – stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, 

Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, 

Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Ewa Puszko, Piotr Rygasiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Karol Bujwicki 

NIEOBECNI (0) 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 20:28:49 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr XVIII/149/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Sokólskiego za rok 2024 – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 20 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński poinformowała, iż zgodnie z art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych nie później niż do dnia 30 czerwca następującego po roku budżetowym organ 

stanowiący jednostki samorządu terytorialnego podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu, po 

zapoznaniu się z: 

1)  sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

2)  sprawozdaniem finansowym Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

3)  opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2024, 

4)  informacją o stanie mienia Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

5)  stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sokólskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Sokólskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za rok 2024. 

Zarząd Powiatu Sokólskiego realizując wymogi ustawy o finansach publicznych, przedstawił: 
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1)  zgodnie z art. 267 ust. 1 i 3 ustawy o finansach publicznych, w terminie do dnia 31 marca 2025 r., Radzie 

Powiatu Sokólskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku, sprawozdanie z wykonania budżetu 

Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

2)  zgodnie z art. 267 ust. 1 i 2 ustawy o finansach publicznych, w terminie do 31 marca 2025 r., Radzie Powiatu 

Sokólskiego sprawozdania, o których mowa w art. 265 pkt 2 ustawy o finansach publicznych oraz informację 

o stanie mienia Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

3)  zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, w terminie do 31 maja 2025 r. Radzie Powiatu 

Sokólskiego, sprawozdanie finansowe Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku uchwałą Nr RIO.II.00321-128/2025 Z dnia 14 kwietnia 2025 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Sokólskiego sprawozdaniu z wykonania 

budżetu powiatu za rok 2024, pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 

2024 przedłożone przez Zarząd Powiatu Sokólskiego. 

 

Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Sokólskiego na posiedzeniu w dniu 27 maja 2025 r., rozpatrzyła 

sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 wraz z pozytywną opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Białymstoku o tym sprawozdaniu; sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie 

mienia Powiatu Sokólskiego za rok 2024. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 

Powiatu Sokólskiego za rok 2024 i wystąpiła z wnioskiem do Rady Powiatu Sokólskiego o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Sokólskiego. Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku w wydanej 

w dniu 29 maja 2025 r. uchwale nr RIO.II.00322-88/2025 Stwierdziła, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Sokólskiego spełnia wymogi określone w ustawie o samorządzie powiatowym i w ustawie o finansach 

publicznych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adama Bojarzyński przedstawił opinię o wykonaniu budżetu Powiatu 

Sokólskiego za rok 2024 oraz złożony wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sokólskiego o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Sokólskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Potapczyk odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku nr RIO.II.00322-88/2025 w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Powiatu Sokólskiego wniosku o udzielenie Zarządowi absolutorium za 2024 r.  

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 przedstawiła 

Magdalena Grasewicz – Sekretarz Powiatu informując, iż na podstawie art. 12 pkt 6 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym stanowi, że do wyłącznej właściwości rady powiatu należy rozpatrywanie 

sprawozdania z wykonania budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium dla zarządu z tego tytułu. Zgodnie z art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych zwanej dalej „ustawą o finansach publicznych”, nie później niż do dnia 30 czerwca roku 

następującego po roku budżetowym, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego podejmuje uchwałę 

w sprawie absolutorium dla zarządu, po zapoznaniu się z:  

1)  sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

2)  sprawozdaniem finansowym Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

3)  opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2024, 

4)  informacją o stanie mienia Powiatu Sokólskiego za rok 2024, 

5)  stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Sokólskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Sokólskiego z tytułu wykonania budżetu powiatu za rok 2024. 

Uchwala się, co następuje: udziela się absolutorium Zarządowi Powiatu Sokólskiego za rok 2024. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
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Opinie Komisji: 

Przewodniczący Budżetu i Finansów Publicznych Mariusz Stefanowicz poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Adam Bojarzyński poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Ochrony Zdrowia Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Stanisław Kopciewski 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Senioralnej Janusz Wałuszko poinformował, iż komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Transportu, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Paweł Łabanowicz 

poinformował, iż komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński zarządził głosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Sokólskiego za rok 2024. 

 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bach, Jerzy Białomyzy, Adam Bojarzyński, Bożena Jolanta Jelska - Jaroś, Stanisław Kopciewski, 

Krzysztof Krasiński, Paweł Łabanowicz, Kazimierz Łabieniec, Łukasz Owsiejko, Krzysztof Pawłowski, 

Tomasz Potapczyk, Piotr Rećko, Mariusz Stefanowicz, Janusz Wałuszko 

PRZECIW (4) 

Mateusz Adaszczyk, Mieczysław Kazimierz Baszko, Ewa Puszko, Piotr Rygasiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Karol Bujwicki 

NIEOBECNI (0) 

Głosowanie z dnia: 16.06.2025, 20:44:32 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Uchwała nr XVIII/150/2025 Rady Powiatu Sokólskiego z dnia 16 czerwca 2025 r. w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Sokólskiego za rok 2024 – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 21 Wnioski, oświadczenia radnych i informacje. 

 

Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

 

Ad. 22 Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Krzysztof Krasiński o godzinie 20:47 zamknął 

XVIII obrady Rady Powiatu Sokólskiego. 
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Protokołowała 

Emilia Kalicka - Sztukowska 
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